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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Megkapta-e Borsod-Abaúj-Zemplén megyei kórház 
dolgozóinak levelét?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Ahogy azzal Ön is minden bizonnyal tisztában van, a Borsod-Abaúj-Zemplén megyei kórház 
szülészet-nőgyógyászati osztályának dolgozói nyílt levelet tettek közzé. A minden bizonnyal 
személyesen önnek is elküldött dokumentumban több olyan, a megyei kórházat érintő körülményt is
feltárnak, melyek kapcsán Miniszter urat én már korábban is megkerestem. A levélben több 
bűncselekményről is szó esik, mellyel a kórház néhány dolgozóját, köztük vezető beosztású 
orvosokat vádolnak.

Korábban feltett kérdéseimre - miszerint eljutott-e Miniszter úrhoz az említett levél - rendszerint azt
a választ kaptam, hogy a nyomozás befejezéséig a nyomozás érdekeire tekintettel információ nem 
adható.

Ezzel szemben arra szeretném felhívni a Miniszter úr figyelmét, hogy kérésem nem a nyomozás 
érdekeit veszélyeztető körülmények feltárására vonatkozott. Pusztán egy igen egyszerű, eldöntendő 
kérdésre szeretnék választ kapni, amely a bűncselekmények elkövetésével és az azt követő 
nyomozással semmiféle összefüggést nem mutat

A fentiekre tekintettel ismételten kérdezem Miniszter urat:

- Megkapta-e Borsod-Abaúj-Zemplén megyei kórház dolgozóinak levelét?

- Milyen lépéseket tett az ügyben, amennyiben a levél tartalma a tudomására jutott?


